
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 20/2001 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 453/2001 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Μη αγορά μεριδίου μετοχών της εταιρείας 
Αναπτυξιακής Ημαθίας Α.Ε. λόγω αύξησης 
του μετοχικού της κεφαλαίου. 

 
       Σήμερα 20 Αυγούστου του έτους 2001 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Νομαρχιακού Συμβουλίου Ημαθίας Δ. Βικέλα & Μητροπόλεως 
γωνία, 2ος όροφος στο κτίριο του Ο.Τ.Ε., ύστερα από την με ημερομηνία 16-8-2001 
γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους 
Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  
του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα 20 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Μ. Ποτουρίδης Δ. Ταχματζίδης -------- 
2. Ι. Κουρουζίδης Μ. Γαβρίδης  
3. Κ. Πουλασουχίδης Γ. Ουρσουζίδης  
4. K. Aσλάνογλου Ν. Χαμαλής  
5. Α. Δελαβερίδης Ν. Ουσουλτζόγλου  
6. Δ.  Πέτκος Σ. Γεωργιάδης  
7. Κ. Κόλβατζης Ι.  Τριανταφυλλίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε.  Λελεκάκης Α. Ταραλάς Πάρεδροι 
9. Λ. Τάκης Σ.  Παναγιωτίδης Χ. Μουτσιόπουλος 

10. Π. Πιτούλιας Ε. Σοφιανίδης  
11. Α. Κεσίδης Ε. Λευκοπούλου  
12. M. Σουμελίδης Γ. Μανακούλης  
13. Χ.  Σκουμπόπουλος Π.    Αγαθαγγελίδης 

ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 
432/2001 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Β. 
Γιαννουλάκης, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – 
Καραχατζή.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 433/2001 
απόφασης    αποχώρησε ο   κ.   Ι.    Ακριβόπουλος και  

14. Χ. Γεωργιάδης 
15. Β. Γιαννουλάκης 
16. Λ. Τσαβδαρίδης 
17. Θ.  Σιδηρόπουλος 
18. Ι. Ακριβόπουλος 
19. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
20. Ε. Κουκουρδής επανήλθε κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 434/2001 

απόφασης. 
3) Κατά τη συζήτηση πρακτικού του 19ου θέματος 
αποχώρησε ο κ. Β. Γιαννουλάκης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 447/2001 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. Πέτκος, Π. 
Πιτούλιας. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 456/2001 
απόφασης προσήλθε ο κ. Δ. Πέτκος. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 464/2001 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Δ. Πέτκος. 

 



 
 Στη συνέχεια ο προεδρεύων αντιπρόεδρος εισηγούμενος το 27ο θέμα της 
ημερήσιας διάταξης έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 10-7-2001 εισηγητικό 
σημείωμα του Δημάρχου, που έχει ως εξής: 
 Σας γνωρίζουμε ότι με το αρ. πρωτ. 0483/εξ/ρδ/10-07-2001 έγγραφό της η 
ΑΝΑΠΤΥΞΙΑΚΗ ΗΜΑΘΙΑΣ (ΑΝ.ΗΜΑ. Α.Ε) μας πληροφορεί ότι στα πλαίσια 
αναδιοργάνωσης της εταιρείας και μετά από συνεδρίαση του Δ.Σ στις 27/06/2001, 
σύμφωνα με το άρθρο 7 παρ. 5 του καταστατικού της, αποφάσισε την αύξηση 
(διπλασιασμό), του μετοχικού κεφαλαίου της από τα 50 εκατ. δρχ. στα 100 εκατ. δρχ. 
 Δεδομένου ότι ο Δήμος Βέροιας αποτελεί βασικό μέτοχο της εταιρείας και 
σύμφωνα με το καταστατικό απολαμβάνει του δικαιώματος προτίμησης παρακαλείται 
το Δημοτικό Συμβούλιο ν΄αποφασίσει εάν ενδιαφέρεται για την απόκτηση μεριδίου 
μετοχών της  εταιρείας   από την επικείμενη αύξηση. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Δήμαρχος :Η ενέργεια αυτή της Αναπτυξιακής Α.Ε. είναι  επιβεβλημένη εκ 
του νόμου, διότι στην οποιαδήποτε αύξηση, πρέπει πρώτα να ρωτηθούν οι μέτοχοι 
εάν ενδιαφέρονται ή όχι. 
 Από πλευράς του Δήμου, εμείς είμαστε μέλη της  Αναπτυξιακής Α.Ε. Δεν έχει 
νόημα εμείς ή κάποιοι από τους  σημερινούς εταίρους της Αναπτυξιακής ΑΕ να 
πάρουν ένα μεγαλύτερο ή μικρότερο ποσοστό από αυτήν την αύξηση. Η 
Αναπτυξιακή  για να περπατήσει και για να  αγκαλιάσει όλο τον Νομό θα πρέπει να 
συμπεριλάβει και τους υπόλοιπους Δήμους και τις υπόλοιπες επαγγελματικές 
ενώσεις, είτε είναι αγροτικοί   συνεταιρισμοί, είτε είναι άλλοι επαγγελματικοί φορείς. 
 Ευχαριστώ την ΑΝΗΜΑ, αλλά δεν θα συμμετέχουμε στην αύξηση του 
μετοχικού κεφαλαίου. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 10-7-01 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Το με αριθ. πρωτ. 0483/εξ/ρδ/10-7-2001 έγγραφο της Αναπτυξιακής Ημαθίας 
(ΑΝ.ΗΜΑ. Α.Ε.). 
3.- Την πρόταση του Δημάρχου. 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Εγκρίνει τη μη αγορά μεριδίου μετοχών της εταιρείας Αναπτυξιακής Ημαθίας 
Α.Ε. λόγω αύξησης του μετοχικού της κεφαλαίου. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    453/ 2001 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ   ΤΑ  ΜΕΛΗ   
ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 

 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 
 Κ. Ασλάνογλου Β.  Γιαννουλάκης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ ΠΟΥΛΑΣΟΥΧΙΔΗΣ Α. Δελαβερίδης Λ. Τσαβδαρίδης 

 Δ.  Πέτκος Θ. Σιδηρόπουλος 
 Κ. Κόλβατζης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Ε. Λελεκάκης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Λ. Τάκης Ε. Κουκουρδής 
 Π.  Πιτούλιας   
 Α.  Κεσίδης   
 Μ. Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  10-9-2001 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


